
STATEMENT OF FINANCIAL SUPPORT經濟資助擔保書 
 

 

 

119 N Curtis Ave, Alhambra, CA 91801 
Tel 626.458.8781   Fax 626.458.8782   admin@cits-edu.org 

 

 

All international applicants to CITS requiring an F-1 visa must prove financial ability to pay for all education cost and living expenses comprising at 

least one year’s total cost of attendance (a minimum of $20,000.00). If applicant intents to bring any dependents (legally married spouse, or 

dependent child under the age of 18 years old), dependent funding needs to be factored into the estimated total cost of attendance: ·Legal 

spouse, add $7,600.00 ·Minor dependents, add $5,000.00/dependent 

所有需要 F-1 簽證的國際申請人都必須證明有經濟能力支付至少一年的教育費用和生活費用（至少$20,000.00）。如果申請人打算攜帶任何受撫養人

（合法婚姻配偶或未滿 18 歲的受撫養子女），需要將受撫養人的費用計入到預估的就學總費用中：·合法配偶，加$7,600.00·未成年受撫養子女，

每人加$5,000.00 

   

Name of Applicant 申請人姓名：___________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

My expenses will be provided from 我的費用來自： 

 Personal Funds 個人資金：$ ______________________________ 

Please provide a letter from the bank verifying available funds. 請提供銀行出具的資金證明 

 Private/Family Support 私人/家庭資助 

Please have your sponsor fill out the section below and provide a letter from the bank verifying funds.請讓您的擔保人填寫以下部分，並提

供銀行出具的資金證明。 
 

I have read the information on this statement and certify all financial support documents are true and represent. I understand that the figures in the 

above are subject to change, and the totals do not represent what is due to CITS, but the overall estimated cost to participate in my chosen program 

and live in the greater Los Angeles area. 

我已閱讀本聲明中的信息，並保證所有財務證明文件均屬實。我瞭解上述數字可能會有變動，而且總額並不代表應付給 CITS 的費用，而是參加我所選

擇的課程並在洛杉磯地區生活的總預估費用。 

 

Applicant’s Signature 申請人簽名：___________________________________________________________________ 

 

Date 日期：_____________________________________ 

 

 

AFFIDAVIT OF SUPPORT 

 

Name of Sponsor 擔保人姓名：___________________________________________ 

 

Relationship to Student 與申請人的關係：________________________________ 

 

Residence Address 地址：_____________________________________________________________________________ 

 

City 城市：______________________________________ 

 

State or Province 州或省：_________________________________ 

 

Zip Code 郵遞區號：_______________ 

 

Phone 聯絡電話：________________________________ 

 

I am employed as 我作為 ___________________________________________________ with 受雇於 __________________________________________________________________ 

 

at 位於 _____________________________________________________ and derive a net annual income of U.S. 獲得年淨收入為美元$______________________________ . 

 

I hereby guarantee without reservation to support the education cost and living expenses (tuition and fees, room and board, health insurance, travel 

and personal expenses) for the aforementioned applicant while he/she is enrolled at CITS. I understand that the applicant, if accepted, will be a full-

time student who may not accept off-campus employment as specified by the Department of Homeland Security and Immigration Services. 

我承诺在上述申請人就讀于加州國際神學院期間，將為其提供教育費用和生活費用（學雜費、食宿費、健康保險、旅行及其他個人支出）。我明白，

如果被錄取，申請人將是一名全日制學生，不得接受國土安全部和移民局規定的校外工作。 

 

Sponsor’s Signature 擔保人簽名：____________________________________________________________________ 

 

Date 日期：_____________________________________ 

 

Job Title 工作職責 

Location 地點 (city 城市/country 國家) 

Company Name 公司名稱 

Last 姓                                                    First 名                                                                 Middle 中間名 


